
 1.4.15סיכום ישיבת קיימא, 

: יובל, אמיר שריף, אהרון שריף, אלישע דביר, אלמוג ליטמן, טל חמי, סימה שמעוני, דוד נוכחים
תום פישר )ירוקים מירי )לימן(, )מכברי, מסייע לנו בהקמת האתר החדש(, רחל כרם, צור -בן

 נהרייה, מצטרף חדש(, יסמין )כפר ורדים, פעילה סביבתית, בודקת אפשרות להצטרף(, 

 

. באילון, על "האם הקץ לעולם קרוב 17.4-אלישע דביר מודיע על הרצאה ב -הרצאה באילון  .1
 יותר ממה שאנחנו חושבים", )הזמנה נשלחה במייל לכל חברי הרשימה(.

 

( והאם כדאי לצרף כל activists-googleהגודל של רשימת הפעילים )רחל מעלה שאלה לגבי  .2
סוכם: להעלות לדיון בישיבה אחד חדש ישר לרשימה מבלי להסביר לו את המשמעות לפני כן. 

 הבאה.
 

נט לא נראה טוב. דוד -. סימה ודוד מציגים. האתר הקודם על פלטפורמת קהילהשדרוג האתר .3
שא כלבים( מציע להעביר את האתר לפלטפורמה של אתרים בנו 3)בונה אתרים ומתחזק 

WordPressלשנה ₪  80-, קל לתחזוקה גם למי שלא מבין בזה הרבה. העלות בדרך כלל היא כ
לשנה על האחסון. מאחר והיה מבצע לפסח שהסתיים אתמול ₪  800-ל 300לדומיין + בין 

בהסכמה  הוחלט  –קה שנים לתחזו 3-ל₪  250-לשנה לדומיין ו₪  15שבו הציעו עלות של 

   .נגמרו(כמעט  com)הסיומות   kyama.be  -שם האתר יהיה     .כללית  ללכת על זה 
 

דוד מוסיף שכדי לקדם את האתר בגוגל )שיעלה מהר ובין הראשונים( צריך : חומרים לאתר .4
חוזרת שוב על הבקשה  –סימה כל הזמן לחדש חומרים וגם לשים תוכן מקורי )לא משוכפל(. 

, תום יעביר חומרים על נהרייהחוץ מרחל ואלמוג לא העבירו לה.  – לקבל חומרים חדשים
 .כל נושא חיות הבר במרחב ובכללם היחמורים.מירי על 

 

חייבים על פי  –סימה מקריאה את הנוסח שייכתב לשמות ברשימה. תום  – רשימת תפוצה .5
סוכם: אלישע יעבור על הנוסח ויקצר קצת. נשלח. החוק לצרף אפשרות להסרה בכל מייל ש

 .תיבחר פלטפורמה עם אפשרות ל"הסרה" למטה
 

הבנו שקשה לעבור על נוסח בישיבה. אלמוג ישלח תמונה חדשה. סימה – כתבה ל"זה אשר" .6
 נוסח באימייל להערות אחרונות.ומיד אחרי פסח ישלח לעיתון.' תעביר שוב ת

 

סקירת מצב: ועדת איכות הסביבה של המועצה מתכנסת אחרי  – המועצהנציגים בוועדות  .7
אהרון דיבר עם נציג לא קורה כלום בינתיים.  –אמיר ישתתף. לגבי וועדת התכנון  –הפסח 

גשר הזיו בהנהלת המועצה )אסף גבע( שמסר לו שעוד מעט עומדים להתחלף כמה ישובים ואז 
איפיון תפקיד נציג קיימא ם אסף גבע. יהיה אפשר לבקש להיכנס במקומם. סוכם: טל ידבר ע

עשו את זה. סוכם: טל ויהודה יסיימו את זה עד לא  טל ויהודה עדיין  –מול מהנדס המועצה 
בנושא הבנייה משתפת בתגובת המועצה למייל שכתבה  –רחל יודה. –הנציג  הישיבה הבאה. 

מועצה אינה באכזיב ובעיית התחבורה כתוצאה מתכנית המתאר החדשה של נהרייה )"ה
נוהגת להתערב בתכניות של רשויות אחרות" ]המועצה חתומה על תכנית המתאר של 

מכתבים זה לא אפקטיבי, צריך  –אמור לפתור את הבעיה(. סימה  859נהרייה...[ ו"כביש 
מסכים עם סימה, אנחנו עדיין לא נראים מספיק חזקים. הכוח  –לבקש פגישה. אהרון 

יישובים עצמם. נציגי היישובים צריכים לבוא עם דרישות/עמדות במועצה צריך לעבור דרך ה
 למועצה. אנחנו צריכים לחזק את העבודה שלנו מול הוועדות וההנהלות של הישובים.

 

טל השיג רשימת שמות וטלפונים של נציגי הנהלות וועדות איכ"ס  – עבודה מול הישובים .8
ד ייקח על עצמו לדבר עם כמה נציגים מבקש לחלק בינינו את היישובים ושכל אח –ביישובים 



סוכם: טל ולספר על קיימא, להזמין אותם להצטרף ו/או לבוא להציג את עצמנו בפניהם. 
 יעביר את הרשימה במייל וכל אחד יגיד מי הוא מוכן לקחת.

 

 עדיין לא ביצע. –אמיר  – מכתב בנושא הלינה בחוף בצת .9
 

תקיים שה 4870ג/-במעדכנים: לגבי הדיון תום ורחל  ותכנית המתאר של נהרייה. 4870ג/ .10
למחרת הדיון והתקבלה החלטה בעד לאשר את התכנית ברוב התקיימה הצבעה  –במחוזית 

. בינתיים אט"ד שלחו מכתב למנכ"ל משרד הפנים בבקשה לקיים דיון חוזר )סיכוי 4נגד  5של 
למשרד התחבורה  נמוך(, נשלחו מספר תגובות מאנשים פרטיים ליו"ר הוועדה, ונשלח מכתב
טל מעיר: יתכן שנציגו לא נכח בדיון. הסיכוי לתמיכה של בית המשפט העליון אינו גבוה. 

 120-נשלחו כ – לגבי תכנית המתאר ואפשר להגיד שהישיבה למחרת לא הייתה חוקית.
התנגדויות. אנו שואפים למינוי חוקר ואז צריך שכל מגישי ההתנגדויות ינסו להגיע להיפגש 
עם החוקר, כמו גם במידה ורק יזמינו את המתנגדים לדיון בוועדה מיוחדת לכך. הירוקים 

 –בנהרייה עובדים בינתיים על הכנת חוות דעת מקצועיות בנושא תחבורה ותכנון. אהרון 
 את תום ורחל על הפעילות. מברך
 

רחל מדווחת על קשיים ביצירת קשר עם מחליפו של  – קשר עם נציג החברה להגנת הטבע .11
קיימא עם לירון  סוכם: רחל תדבר עם ניר פפאי וגם תכתוב מכתב הזמנה למפגש שליוחנן. 

 .שפירא אבל ייעשה מאמץ לפגוש אותו גם בלוח הזמנים שלו
 

מירי מספרת על פרויקט היחמורים )חיה יפהפייה הדומה לאיל,  – חיות הבר בגליל המערבי .12
שנה. היחמורים סובלים  20-במבי( שהרט"ג אחראית עליו וכולל הבאת יחמורים לאזור לפני כ

חוקי. גיל, פקח רט"ג, אחראי -מהתקפות של כלבים משוטטים )שיש להם בעלים( וציד בלתי
תם לאזור סאסא. בעל חי נוסף בסכנת על הנושא. לאור הסכנות ישנה מגמה להעביר או

הכחדה הוא הדרבנים, הסובלים גם הם מציד בלתי חוקי בשיטות שונות ודריסות )הדורבן חי 
בסוגיות מונוגמית ולכן הכחדה של בן זוג גוזרת כליה גם על הצאצאים(. על בעיית צבי הים 

בחופים. בעלי חיים  סובלים מתאורה, דריסות ג'יפים ובני אדם שלנים -שמענו מאיל מילר 
מתרבים, יש יוזמת אפילו יוזמות לדילול. מאחר ונושא  –חזירי בר ותנים  –נוספים באזור 

סוכם: מירי תבקש היחמורים לא מוכר לתושבים קיימא יכולים לסייע בחינוך והפצת הנושא. 
מגיל לכתוב מסמך תיאורי של היחמורים והבעיות בשימור שלהם וקיימא יסייעו בהעלאת 

 מודעות לנושא. כמו כן מירי תעביר חומרים לאתר בנושא חיות הבר.
 

 עקב השעה המאוחרת הוחלט לדחות לישיבה הבאה. –דף הפייסבוק  .13
 

, ערב ל"ג בעומר, תיבדק אפשרות להקדים או לדחות 6.5.15-הישיבה הבאה: בינתיים ב .14
 )יקל גם על יודה להגיע( 5.5יובל מציע את יום שלישי ה  בשבוע.

 

 ה: רחלרשמ


